

# 5 Days Wonders Myanmar

## Yangon-Bagan-Mandalay-Yangon

**Validity : 01 Oct 2018 to 31 Mar 2019**

All the rates are based on – Afternoon/Evening Arrival & Morning Departure

Hotel Class	Validity Period	Full board Price Per Pax in Twin Sharing				Single Supp
		GV 2	GV 4	GV 6	GV 10	
<b>All Nationality- SIN DOLLAR (SGD)</b>						
<b>Standard</b>	01Oct'18 - 30Apr'19	1325	1213	1171	1147	190
<b>Superior</b>	01Oct'18 - 30Apr'19	1363	1251	1207	1183	226
<b>First</b>	01Oct'18 - 30Apr'19	1456	1344	1302	1277	313
<b>Deluxe</b>	01Oct'18 - 30Apr'19	1604	1492	1448	1424	450
	With Sule Shangri-La(Superior room)	1647	1535	1492	1467	494
<b>Child Policy</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Child under 12 years old sharing with 2 adults without bed: 85% of adult price</li> <li>Child under 12 years old sharing with 2 adults with bed: 100% of adult price</li> <li>Child under 12 years old sharing half twin with 1 adult : 100% of adult price</li> </ul>						
<b>All the Prices inclusive of:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>4 nights hotel accommodations with breakfast</li> <li>all transfers and transportation by private a/con vehicle</li> <li>domestic airfare for Yangon-Bagan-Mandalay-Yangon</li> <li>horsecart fare for Sunset in Bagan</li> <li>sightseeing with Station English speaking guide</li> <li>meals as per itinerary <i>(including 01 Buffet dinner with Traditional Cultural Show at Karaweik Palace Royal Barge Floating Restaurant &amp; 01 Myanmar Typical Dinner with Puppet Show at local restaurant in Bagan)</i></li> <li>entrance fees as per itinerary</li> </ul>				<b>All the Prices exclusive of:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Tips &amp; drinks</li> <li>Personal Expenses</li> <li>Travel Insurance</li> </ul> <p><i>* Tipping : USD4.00 per person for Guide &amp; Driver, multiple by the duration of your tour program.</i></p> <p><i>* SIN-RGN-SIN, International flight segment.</i></p>		

### Supplement for Throughout Guide Services (Price Per Pax in SIN/SGD Dollar)

LANGUAGE	GV 2	GV 4	GV 6	GV 10
English (Start from Yangon to Yangon)	180	93	65	43
Mandarin (Start from Yangon to Yangon)	255	130	85	60

#### BLACK OUT PERIOD:

24Dec'18 & 31Dec'18 (X'mas Eve & New Year Eve)  
13 – 17Apr'18 (Myanmar New Year Water Festival)

Updated: SCT-210818

# 5 Days Wonders Myanmar

TOUR CODE: MAI0005/MT

## Day 01 Singapore - Yangon (Dinner)

Upon arrival, a warm welcome by our local guide at the arrival hall where she will assist and arrange your transfers to your selected hotel for check in. After check-in, a wonderful dinner invitation awaits you at a restaurant located on the Royal Lake. It is built in the style of Royal Barge used by Myanmar's Kings for official functions and festivities.

### Highlights

*Yangon – Karawaik Palace, Loka Chantha Abhayalabhamuni Buddha, Kaba Aye Pagoda, Bogyoke Market*

*Bagan – Nyaung Oo Market, Shwezigon Pagoda, Wetkyi-in Gubyaukkyi, City Gate, Ananda Temple, Minanthu Village*

*Mandalay – Amarapura, Mahagandaryone Monastery, U Bein Bridge, Silk Weaving Home Cottage, Mandalay Palace, Shwenandaw Monastery, Atumashi Monastery, Kuthodaw Pagoda*



## Day 02 Yangon - Bagan (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast at hotel, leave Yangon for Bagan by domestic flight. Begin Bagan full day sightseeing including **Nyaung Oo Market**; **Shwezigone Pagoda** - built by King Anawrahta in the early 11th century as a religious shrine; **Wetkyi-in Gubyaukkyi** – a temple with exquisite murals of Jataka scene; **City Gate** and **Ananda Temple & Oakyaung** the most beautiful temple in Bagan with four huge standing Buddha images and numerous seated figures in niches around the galleried interior; **Thatbyinnyu Temple** - built by King Alaung Sithu in the early 11th century & the tallest temple in Bagan. Lunch at local restaurant. After lunch, visit to Lacquer ware Industry; **Minanthu Village**; Phwasaw village-where can see the typical Myanmar villagers life. Evening horse cart ride to watch sunset over the Ayeyarwaddy River from Shwesandaw Pagoda or Bupaya. Dinner with Puppet Show at the local Myanmar restaurant. Overnight at hotel in Bagan.

## Day 03 Bagan – Mandalay – Amarapura (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast at hotel, leave Bagan for Mandalay by domestic flight. Meet & transfer to hotel. On the way drive to **Amarapura** - an ancient capital built on the advice of astrologers. Tour highlights are: **Mahagandaryone Monastery** - where one may observe the daily life of the monks studying Buddha's scriptures; and **U Bein Bridge** - 1.2 km long over 200 years old wooden bridge across the Taung Thaman Lake; **Silk Weaving Home Cottage** Mandalay full day sightseeing includes Mahamuni Image - a bronze Buddha image casted during the lifetime of Buddha himself; Tapestry Works; Wood Carving & Bronze Casting Workshops; Marble Carving Workshop; Gold Leaf Beating Workshop. Lunch at a restaurant. Continue visit to: **Mandalay Palace**, **Shwenandaw Monastery** -noted for its exquisite wood carvings; **Atumashi Monastery**; **Kuthodaw Pagoda** -known as the world biggest book and finish the tour by visiting **Mandalay Hill** to watch the sunset and the panoramic view of the city. Dinner at a local restaurant. Overnight at hotel in Mandalay.

## Day 04 Mandalay - Yangon (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast at hotel, transfer to airport for flight to Yangon. Meet & transfer to hotel. On the way visit to **Loka Chantha Abhayalabhamuni Buddha Image** which is being carved from over 600 tons white marble rock of 37 feet long. Royal White Elephant, Mahapasana Cave - where the sixth Buddhist synod took place; follow by **Kaba Aye (World Peace) Pagoda**; Myanmar famous precious Gems, Jade & Jewellery workshop. Lunch at local restaurant. After lunch, visit to **Bogyoke Market** - formerly known as Scott Market, the largest market in Yangon with time to browse among the hundreds of stalls for souvenir bargains. Evening take a walk to Chinatown where can see the many vendors on the platform & can buy the variety of Myanmar products. Dinner at local restaurant. Overnight at hotel in Yangon.

## Day 05 Yangon - Singapore (Breakfast)

After breakfast in hotel, transfer to airport for your flight back home.

Itinerary and order of sightseeing tours maybe reshuffled with or without prior notice.

# 5天4夜 缅甸奇妙之旅

TOUR CODE: MAI0005/MT

## 第一天：新加坡 – 仰光

(晚餐)

飞抵仰光国际机场(Yangon International Airport)，在与导游会合后送往登记仰光酒店。接着，前往一间当地非常著名的餐馆- **卡拉威宫(Karaweik palace)**。位于皇家湖，卡拉威宫(Karaweik palace)可说是仰光市的地标。包含了传统的外观设计与现代元素，卡拉威宫(Karaweik palace)的华丽已为皇家湖增添不少色彩。它原是为了缅甸皇族举办公务活动和节目而建成，今天的卡拉威宫(Karaweik palace)为大家服务，提供许多美味佳肴及传统歌舞表演任您享受。晚餐后，返回酒店休息。

## 第二天：仰光 – 蒲甘

(早/午/晚餐)

### 亮点

仰光 – 卡拉威宫, 洛卡占塔佛像, 仰光和平塔, 昂山市场

蒲甘 – 良乌市场, 瑞喜宫塔, 石窟寺, 城门庙, 阿南达寺, 敏南达民俗村

曼德勒 – 阿玛拉普拉城, 马哈根达杨僧院, 乌本桥, 曼德勒皇宫, 瑞南道寺, 阿图马斯僧院, 固都陶塔, 曼德勒山

于酒店享用早餐后，我们将离开仰光乘搭内陆班机飞往有着“佛塔之城”美称的蒲甘(Bagan)。抵达后，乘搭巴士展开全天的蒲甘观光之旅，游览景点如**良乌市集(Nyaung Oo Market)**；11世纪由阿奴律陀王(King Anawrahta)建造的宗教圣地 – **瑞喜宫塔(Shwezigon Pagoda)**；还有精致地描绘着佛学本生经(Jataka)的宏伟彩画**石窟寺(Wetkyi-in Gubyaukkyi)**；**城门庙(Temple City Gate)**以及屹立着四尊佛像，且同时拥有长廊式的内部装潢与许多盘坐壁龛雕像的**阿南达寺(Ananda Temple)**与**阿南达奥迦江寺(Oakyaung)**。接着游览建造于11世纪，是蒲甘遗址中最高的建筑 – **达宾纽寺(Thatbyinnyu Temple)**；午餐于当地餐馆享用后，参观漆料工艺；**敏南达民俗村(Minanthu Village)**，在这里可以看到典型的缅甸村民的生活。傍晚，您将乘坐着马车从**瑞山陀塔(Shwesandaw Pagoda)**或**卜帕耶寺(Bupaya Pagoda)**欣赏凌驾在**伊洛瓦底江(Ayeyarwaddy River)**上的日落美景。之后，于当地餐馆享受丰盛晚餐及精彩的木偶表演。晚餐后，返回酒店休息。

## 第三天：蒲甘 – 曼德勒 – 阿玛拉普拉

(早/午/晚餐)

早餐后，乘搭内陆班机前往曼德勒(Mandalay)。抵达后，驱车前往一所皇家占星学布局古都的**阿玛拉普拉城(Amarapura)**。观光热点为**马哈根达杨僧院(Mahagandayon Monastery)**，体验及一览僧侣每日的起居、学佛以及修道之情形。在前去探索一道超过200年历史，横跨当达曼湖(Thaung Thaman Lake)，全长1.2公里的古老木桥 – **乌本桥(U Bein Bridge)**。曼德勒全日观光包括**马哈木尼佛塔(Mahamuni Image)** – 其青铜佛像高约4米，据说是佛祖亲自开光，当地人将这座佛像视为佛祖正身；**织锦工厂**；**木雕工厂与青铜像雕工厂**；**大理石雕工厂**；**金箔作坊**。午餐后，续程参观**曼德勒皇宫**，以精致木雕闻名的**瑞南道寺**

(Shwenandaw Monastery)；**阿图马斯僧院(Atumashi Monastery)**以及内有729个大理石板雕刻佛教经文，且被冠为“全球最大藏书”的**固都陶塔(Kuthodaw Pagoda)**。接着，于**曼德勒山(Mandalay Hill)**欣赏曼德勒城全景以及日落美景。于当地餐馆享用晚餐后，过夜于曼德勒酒店。

## 第四天：曼德勒 – 仰光

(早/午/晚餐)

早餐后，乘搭内陆班机飞往仰光。抵达后，参观由超过600吨与37英尺长的汉白玉石雕刻而成的**洛卡占塔佛像(Loka Chantha Abhayalabhamuni)**。接着参观仰光**和平塔(Kaba Aye Pagoda)**；缅甸著名的珍贵宝石加工厂与玉器珠宝作坊。午餐于当地餐馆享用。午餐后，前往位于市中心的**昂山市场(Bogyoke Market)**，即被称为**斯科特市场(Scott Market)**，是仰光市内最大的旅游工艺品市场，有各种天然的宝石玉器、金银饰品和传统工艺品出售，是外国客人购物的天堂。您可在这个拥有上百个摊位的市集享受与小贩们讨价还价的欢乐时光。最后，于**中国城(Chinatown)**体验与许多摊位和小贩沿着中国城的街道中购物的乐趣。晚餐将于当地餐馆享用。之后，返回酒店休息。

## 第五天：仰光 – 新加坡

(早餐)

在酒店享用过早餐后，送往机场，乘机回返新加坡。

行程编排可能会因应时间、天气及景点所需而有所调动，以当日领队安排为准，如有更改，恕不另行通知。

# Extension Room Night in YANGON Only !

Hotel Class	Validity Period	Rates base on per person (pax)				
		single	Twin/ double	CWB	Child/ half twin	
<b>All Nationality- SIN DOLLAR (SGD)</b>						
<b>Standard</b>	01Oct'18 - 30Apr'19	110	65	45	65	
<b>Superior</b>	01Oct'18 - 30Apr'19	142	81	50	81	
<b>First</b>	01Oct'18 - 30Apr'19	170	95	60	95	
<b>Deluxe</b>	01Oct'18 - 30Apr'19	228	124	70	124	
	With Sule Shangri-La (Superior room)	274	147	80	147	
<b>Child Policy</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Child under 12 years old sharing with 2 adults without bed: NO CHARGE</li> <li>Child under 12 years old sharing with 2 adults with bed: <b>CHARGE APPLICABLE (CWB)</b></li> <li>Child under 12 years old <b>sharing half twin</b> with 1 adult : <b>CHARGE APPLICABLE</b></li> </ul>						

\* For Other Cities Room Extension Night-  
Rates on request basis Only.

<i>Place</i>	<i>Standard Class</i>	<i>Superior Class</i>	<i>First Class</i>	<i>Deluxe Class</i>
<b>Yangon</b>	Central Hotel (Superior Room)	Hotel Yangon (Deluxe Room)	Summit Parkview Hotel (Superior Room)	Sedona Hotel (Superior Room)
	Clover Hotel City Center (Superior Room)	Hotel Grand United Alone (Superior Room with Pagoda View)	Jasmine Palace Hotel (Superior Room)	Novotel Yangon Max Hotel (Deluxe Room)
	OR	OR	OR	OR
	Similar	Similar	Similar	Similar

<p><b>Bagan</b></p>	<p>Sky Palace Hotel (Superior Room)</p> <p>Hotel Yadanabon Bagan (Superior Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>The Floral Breeze Hotel (Deluxe Room)</p> <p>The Hotel Umbra Bagan (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Bagan Hotel River View (Deluxe Room)</p> <p>Amazing Bagan Resort (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Tharabar Gate Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Thiripyitsaya Sanctuary Resort (Deluxe Garden View Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>
<p><b>Mandalay</b></p>	<p>Oway Grand Hotel (Deluxe room)</p> <p>Hotel Yadanabon (Superior Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Hotel Magic Mandalay (Superior Room)</p> <p>Mandalay City Hotel (Superior room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Hotel Hazel (Deluxe Room)</p> <p>Best Western PLUS Eastern Palace Hotel (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar`</p>	<p>Sedona Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Rupar Mandalay Resort (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>
<p><b>Nyaungshwe</b> (Gateway of Inle Lake) Hotels located on land</p>	<p>81 Central Hotel (Superior Room)</p> <p>81 Hotel Inlay (Superior Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Paradise Hotel (Deluxe Bungalow)</p> <p>Hotel Amazing Nyaung Shwe (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Amata Garden Resort (Deluxe Mountain View)</p> <p>Inle Garden (Villa)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Novotel Inle Lake Myat Min (Junior Suite Room)</p> <p>Amata Garden Resort (Deluxe Lake View)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>
<p><b>Inle</b> Hotels located on Inle Lake</p>		<p>Paramount Inle Resort (Superior Room)</p> <p>The Serenity Inle Hotel (Superior Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Sky Lake Inle Resort (Deluxe Room)</p> <p>Shwe Inn Tha Floating Resort (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Inle Resort (Royal Villa Private Pond/ Garden View)</p> <p>Myanmar Treasure Resort (Deluxe Mountain View)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>
<p><b>Kyaikhtiyo</b> (Golden Rock)</p>	<p>Golden Rock Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Kyaikhto Hotel (Superior Room)</p>	<p>Golden Rock Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Kyaikhto Hotel (Superior Room)</p>	<p>Golden Rock Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Kyaikhto Hotel (Superior Room)</p>	<p>Golden Rock Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Kyaikhto Hotel (Superior Room)</p>

[Click here to Submit Enquiry](#)

(6Con-210818)